
ZAPISNIK ŽPS – NOVEMBER 2019 

 
Zap. št. seje:            Dne:     24. 11. 2019     

Pričetek seje:  19.40       Zaključek seje:  21.00   

  

Prisotni: župnik g. Boštjan Guček, dr. Bogdan Dolenc, Jaka in Danica Ložar, Ivan 

in Majda Mušič, Silvo Batis, Jernej Rebolj, Klemen, Matic Mušič, Manuela 

Kompara, Tine Breznik, Roman Cimerman, Miha Bevk 

 

Odsotni: Franc Banko 

 

 
Začetna misel/molitev: 
Dr. Dolenc je namenil nekaj misli Križevemu potu. 
 
Točke dnevnega reda: 

0. Pregled zapisnika iz prejšnje seje 

1. Jaslice 

2. Gospodarska nedelja v decembru 

3. Pogled v leto 2020 

4. Razno 

 

Diskusija/problematika/predlogi/zaključki: 

 

0. PREGLED PRETEKLEGA ZAPISNIKA – SEJA ŽPS 30. SEPTEMBER 2019 

Pripombe: / 

ZAPISNIK SOGLASNO SPREJET in je lahko objavljen na spletu. 

 

 

1. JASLICE 

Najprej je bilo rečenih par besed o postavitvi jaslic in drugega okrasja ob 

božiču. Silvo je bil pripravljen tudi letos biti koordinator. Jaslice so bile 

lepe. 

  



2. GOSPODARSKA NEDELJA V DECEMBRU 

Pod drugo točko dnevnega reda smo govorili o gospodarski nedelji v 

decembru. Gospodarska nedelja pride 16. decembra (tj. tretja nedelja v 

mesecu). Člani ŽPS na čeli z gospodom župnikom smo se strinjali, da bi 

imeli običajno pogostitev »kavo in pecivo« ob gospodarski nedelji, ki smo 

jo uvedli letos, raje na sam božič pred cerkvijo za vse farane in ne na 

nedeljo pred tem. 

Sprejeta je bila tudi odločitev, da bosta na sam božič le dve sveti maši: ob 

polnoči in ob 9. uri. S tem bo cerkev lepo napolnjena, pa tudi pogostitev 

po božični maši bo s tem samo ena in je bolj praktično za vse, predvsem 

pa za tiste, ki pomagajo pri pripravi in postrežbi. Na tej točki je verjetno 

edino prav, da tak sklep dveh svetih maš za božič pride v navado tudi v 

bodoče. 

 

Ob tem smo pod točko »razno« govorili tudi o ukrepu ene nedeljske svete 

maše čez vse leto. Vse bolj se namreč pozna, da število nedeljnikov iz leta 

v leto upada, kar se lepo kaže iz nedeljskih štetij nedeljnikov pri vsaki sveti 

maši – ob 8h in 10h. Predvsem je opaziti, da je najmanj nedeljnikov pri 

sveti maši ob 10h. 

Ob tem pa je neizogibno tudi to, da je duhovnikov vse manj, in da bodo 

morali v prihodnje priskočiti na pomoč tudi v bližnje in bolj oddaljene 

župnije. 

 

Člani smo pokazali razumevanje nad to problematiko in verjetno je le še 

vprašanje časa, od kdaj najprej bo najbolj smiselno uvesti eno nedeljsko 

sveto mašo. Verjetno najbolj smiselno s koncem prihodnjega veroučnega 

leta.  

 

Gospod Ivan Mušič je ob tem nakazal tudi na problematiko petja na koru 

ob nedeljah. Čas je namreč za razmislek o skupnih pevskih vajah za oba 

zbora. V drugih zborih je opaziti, da mladi in starejši lepo sodelujejo, kar je 

opaziti tudi v zasedbah na raznoraznih revijah in prireditvah, kjer zastopajo 

svoje župnije ali lokalno skupnost. V Trzinu se žal s tem trenutno ne gre 

hvaliti. 

  



3. POGLED V LETO 2020 

Dorekli smo o datumu naslednje seje ŽPS – 3. februar, na praznik sv. 

Blaža. 

 

V letu 2020 je potrebno izpeljati volitve za nove člane ŽPS. Želja je, da bi 

bil iz vsake skupine v župniji v ŽPS vključen vsaj po en član, ob tem pa 

tudi kateri izmed faranov. 

 

4. RAZNO 

Gospod Silvo je predal naprej idejo gospe Helene o zakonskih skupinah. 

Na tej točki je treba vedeti, da zakonsko skupino praviloma vodi zakonski 

par in to ni v domeni gospoda župnika. Ob tem je potrebno izbrati sistem 

po katerem bi ta zakonska skupina delovala, saj je sistemov več. Sta pa 

oba duhovnika v župniji kdaj pa kdaj pripravljena biti duhovna 

spremljevalca skupine. Žegen torej je! 

 

G. Klemen, član GS, je podal še nekaj informacij o delih na župnijskem 

dvorišču ter o obnovi cerkve. Cerkev se bo obnavljala v sodelovanju z 

občino in Zavodom za spomeniško varstvo in kulturno dediščino. 

 

Za konec je gospod župnik seznanil člane ŽPS, da je na g. Boruta, 

predsednika PGD Trzin, naslovil pismo, da je že čas, da se dogovorimo, 

kako bo potekala slovesnost za Florijanovo nedeljo. Rok je 1. december 

2019. Sv. maša v vsakem primeru bo, na gasilcih pa je, da povabijo 

sosednja društva, pa tudi višje goste (nadškofa, predsednika gasilske 

zveze, predsednika države ipd.), saj gre za slovesnost širšega pomena. 

 

 

 

 

 

Zapisnikar:       


